

Die Sponsoren der Jahrestagung

Gold-Sponsor Krafteam GmbH

The Sponsors of the Annual Congress

Gold-Sponsor Krafteam GmbH



Krafteam zählt zu den führenden europäischen Unternehmen im Bereich der Horizontalspülbohrtechnik. Mit einem klaren Fokus auf Qualität, Fortschritt und Nachhaltigkeit setzt das Unternehmen neue Maßstäbe im grabenlosen Leitungsbau. Als etablierter Partner im Glasfaser- und HGÜ-Ausbau trägt **Krafteam** maßgeblich zur Entwicklung moderner Infrastrukturen bei.

Eingesetzt werden leistungsstarke Bohranlagen mit Zugkräften bis 3.300 kN für Projekte im Rohrleitungsbau, in der Energietechnik sowie im Breitbandausbau – effizient, präzise und zuverlässig. Das Unternehmen verfügt über umfassende Erfahrung in der Umsetzung komplexer Vorhaben in anspruchsvollen Umgebungen.

Branchenspezifische Zertifizierungen wie ISO 9001:2015 und SCC stehen für höchste Standards in Qualität und Sicherheit. Die Ausführung erfolgt mit technischem Know-how, klarer Projektstruktur und einem hohen Anspruch an Nachhaltigkeit und Verlässlichkeit.

Krafteam steht für fortschrittliche Bohrlösungen und eine leistungsfähige Infrastruktur von morgen – national wie international.

Krafteam GmbH

Otto-Hahn-Str. 52

48529 Nordhorn (Germany)

Phone: +49 (5921) 7847650

Mail: info@krafteam.de

www.krafteam.de

Krafteam is one of Europe's leading companies in the field of horizontal directional drilling. With a strong focus on quality, progress, and sustainability, the company sets new benchmarks in trenchless pipeline construction. As an established partner in fiber optic and HVDC expansion, **Krafteam** plays a key role in shaping modern infrastructure.

High-performance drilling rigs with pulling forces of up to 3,300 kN are used for projects in pipeline construction, energy transmission, and broadband deployment—efficiently, precisely, and reliably. The company brings extensive experience to the execution of complex projects in challenging environments.

Industry-specific certifications such as ISO 9001:2015 and SCC reflect the highest standards in quality and safety. Execution is characterized by technical expertise, structured project management, and a strong commitment to sustainability and reliability.

Krafteam stands for forward-looking drilling solutions and high-performance infrastructure—across Germany and throughout Europe.

